
Referat FAU-møte 
Bryne, 06.juni 2023 
 
Tid: Tirsdag 06.juni 2023, kl 18.00-19.00 og 19.00 til 20.00 
Sted: Solbergbygget, inngang ved Glødefisk 
Tilstede: Marit Åse Lothe, Lina Bryne Larsen, Iren Førland, Fredrik Undheim, Stig Jespersen, Sigve 
Berland, Toril Øgreid 
 
Del 1: Pamela og Del 2 Tore 
 
Del 1 18.00 – 19.00: 
26/23 Oppdateringer og info fra Pamela  
-Pamela orienterer 
-Kommunalsjef er sykemeldt 
-Kommende Torsdag skal skolesjef ha møte angående prosessen som starter nå i forbindelse med at 
Heidi nå har gått av som rektor. 
-Viktig å ha tillitsvalgte og personal med i prosessen. Ønsker å holde FAU oppdatert via FAU leder. 
-Fau stiller spørsmål: Må det mer enn en utlysning til nå for å finne ny rektor? 
-Dialogen med Bjørsnson fortsetter, slik at organisasjonen er fulgt opp. 
-Stabilitet er viktig 
-Fau sier litt om forutsigbarheten i sykemeldingsprosessen. Ikke bare 14 dager m gangen. Greit å ta 
med seg som erfaring at man trenger en god forutsigbar ordning for lederverv. 
-Informasjonsflyt – Viktig å vedlikeholde god kommunikasjon med foreldre når det røyner på litt 
ekstra med endringer osv. Fau syns det finnes rom for bedring, om dog det har blitt bedre. Pamela 
sier at det er gitt beskjed om at det er noe som skal på plass i alle skoler i Time. 
-Meldinger ut er effektivt og enkelt, savnet når det ikke finnes. 
-Det ble laget en hadlingsplan med fire gode lodd som man har jobbet godt med. Et viktig arbeid for å 
bygge grunnmuren i organisasjonen opp stødigere. 
-Arbeidsmiljø i fokus. Struktur på hva man jobber med. 
-SU er snart i gang. Første møte er kalt inn til. 
-Nasjonale prøver skal og blir fulgt opp, men det får nok i lys av alt som skjer ikke den 
oppmerksomheten det burde. 
-Systematisk arbeides det nå med lesing, men det bør få enda mer fokus. Informerer Pamela. 
-Det har en pris å jobbe med ”grunnmuren” i organisasjonen. 
-Det vies mye til rekruttering. 
-Opplever Heidi som ærlig og åpen. Hun har fortalt sin historie til personalet. Pamela håper alle tok 
imot dette, og tar det inn. 
 
FAU takker for god orientering, og håper på oppdatering i lik setting på senhøsten. Da for nytt FAU. 
 
Del 2 19.00-20.00: 
27/23 17.mai evaluering 
-God foreldregruppe. Mange effektive, positive og arbeidsvillige. Klare for oppgaven 
-16.mai vellykket 
-17.mai : Klokken 13.05 var vi helt ferdige med opplegget. Siste 6.klasse forelder gikk 13.05 
-Gymsal viktig: Dørene åpner 1030, ikke 1045. 
-Erfaring: Fredrik gjorde mindre for å hanke inn foreldre men allikevel var de på. Kalenderoppføring, 
mail og VISMA melding var nok. 
-Skjema og planelgging fra 2023 funket godt. Bruk dette også godt neste år. 
-Fanen: Må få på plass bedre sele. Kjøp av god kvalitet. MÅ PÅ PLASS. Sage stangen litt? 
-Postene: Fiskingen må h aoppheng på skiltet. 
-Gikk tom for premier 12.15, men da gikk vi over til is. Funket godt. God løsning, nok premier. 



-Gode poster, nok aktiviteter. 
-Pris betalingsaktivitet neste år øke til 20kr, oppdater skilt deretter. 
-Er bonghefte en ide. Samme løsning som Rosseland har? Om ikke bonger så pengeskrin til 
uteaktiviteter. 
-Mye brus til overs, men det får vi retur på. Må ha mer juice mindre brus i 2024. 
-Gjøre litt arbeid for å spørre om kule premier til loddene. Gavekort eller lignende Foreldre som 
jobber steder… 
-Pølsekokeren ville ha stor gryte 
-Korpset var fornøyd. 
-God Dørplan. Husk Gymsal 10.30 ikke 10.45 etter barnetoget. 
-Et ønske til skolen er litt mer pynt. Elevlagd pynt. 
-Må kjøpe inn flere småflagg. 20-30 stk 
-Påfyll av beskrivelsesbilder. 
-Bruke papirduken i kafèen til å merke hva som skulle hvor. ”Gluten” ”kaffe” osv… Skrev med tusj. 
-Nok kaker, bra fordeling. 
 
28/23 7.trinn avslutning 
Onsdag 14.juni. 
Fredrik melder at de klarer seg godt. 
 
15.000kr fra FAU. Kan vurderes oppjustert. Ifht antall dugnadstimer 6.trinn legger ned på 17.mai. 
Tenke på hva det koster, å evt dekke det. 
 
29/23 Eventuelt 
Tore sa litt om skolen. Hvordan går det? : 
 
Jobber for å få til god avslutning og god start. 
Resultater fra jobben som blir gjort i personalet begynner å gjøre seg synlig. 
 
Personalkabalen går godt. Har fått gode folk på laget. Lite vikariat, langsiktige planer.  
Rammene for timeplsnen er satt, nå jobbes det på detaljnivå. 
 
Det er merkbart at det mangler et menneske i ledelsen. 
 
Felles satsning: Lesing- fletter inn medvirkning og egenvurdering i det. 
 
Musikkundervisningen i skolen skal få fokus. Et grep for å øke kvaliteten er at 7.trinn skal øke med en 
time, og at vi skal få til skolekor. 
En stygg vegg skal fordeles på trinnenen ved oppstart og så skal det kjøres kunstprosjekt 
”Gatekunst”.  
 
17.august oppstart skoleår. 
 
Personalet snakket oftere i ”VI” form.¨ Bra. Veldig team fokus. 
 
FAU sier noe, igjen, om at de meldingene som har kommet er bra, men de må vi ha mer av. Visma er 
et godt verktøy, om det brukes balansert. Systematisk og ”i forkant” info er viktig.  
 
 
Mvh 
Referent  
Iren Førland 


